

## 中方行动计划

## Action plan from the Chinese side

N° 序号	<b>Recommendation</b>  欧盟建议	<b>Action Proposed by the Competent Authority</b>  中方措施
1	<p>Ensure that nine official histamine samples are taken in line with the requirements set out in line with Regulation (EC) No 2073/2005.</p> <p>确保官方组胺检测抽取9个样品，以符合欧盟（EC）No 2073/2005法规要求。</p>	<p>CIQ will take nine official histamine samples according to Regulation (EC) No 2073/2005.</p> <p>检验检疫机构将按照2073/2005的规定，在开展官方组胺检测时抽取9个样品。</p> <p><b>Date of completion:</b> before June, 2014</p> <p>完成时间：2014年6月前。</p>
2	<p>Ensure that the list of export establishments forwarded to the European Commission is up-to-date and reflects the actual situation in the processing establishments listed.</p> <p>确保向欧盟委员会报送的出口加工厂名单是最新的，并反映名单中加工厂的实际情况。</p>	<p>The information of export establishments will be delivered to the EU according to EU's requirements.</p> <p>中方将按欧方要求及时提供有关信息。</p> <p><b>Date of completion:</b> before February, 2014</p> <p>完成时间：2014年2月。</p>